

Issachar Watchmen Methodist 16-22/04/2020

Prayer Items for 3rd week of April

1. Family

A) Let us give thanks that, even though the MCO has been extended, the Government is opening up businesses and movement in stages. Pray that as friends and family begin to go out to work, they will take the necessary precautions. Pray that God will protect all who have gone out to earn a living for their families.

B) Pray for families to continue to be patient in waiting for the MCO to end, and obedient in maintaining social distancing. Pray also that families will continue to spend time productively together and with God.

C) Pray for those working in the frontlines and their family members are kept safe from the virus and that they too can have time of rest, worship devotion and family bonding.

2.Church

A) Let us thank God for the time of prayer and fasting during the Lent season, and during the Holy Week. As we continue with the MCO, let us continue to fast and pray diligently for our world, our church, our families and ourselves.

B) Pray for own church community, that we continue to be sensitive to the needs of our neighbours, especially those who are sick, poor, alone and in need. Pray that God gives us the strength and courage to step out and meet those needs.

C) Pray for God's mercy on our land in this outbreak season. Let us steel ourselves in the Lord, and continue fasting and praying before God.

3.Country

A) Pray for our front-liners:

- Give thanks for the 65 retired physicians and over 1,000 retired nurses that have joined the efforts to treat the sick in Malaysia
- Pray for God to provide enough PPE(Personal Protective Equipment) for our front-liners as they continue to serve and as the pandemic wears on.
- Ask God for miraculous healings so that these healthcare professionals may be encouraged and rejoice.
- Ask God to give them peace, wisdom, and strength, and to anoint them for their jobs and to protect them from infection.
- Pray for protection for their families, and for God to provide for their daily needs

B) Pray that God provides wisdom to our leaders, and to the MCO enforcers (Police, army, RELA, and Health Inspectors) when they handle the enforcement of the movement control. Pray that they will be fair, and wise in handling every case and arrest. Pray also for the rakyat to be patient and obedient to follow the rules set during this time of movement control.

4.World

A) Pray that people of all nations, races and peoples will come together in prayer, and stand united in our efforts to stop the spread of the COVID-19 virus. Pray that the nations will work together and strive to get the pandemic under control and to formulate a vaccine to save the lives of those infected.

B) Pray for all souls in this world. May all who lives in fear to seek for peace and found Lord Jesus.

C) Pray for people with special needs:

- For those with mental health challenges who feel isolated, anxious, and helpless: God, provide them every necessary support.
- For the homeless, and those unable to practice the protocols of social distancing in the shelter system: Protect them from disease, and provide isolation shelters in every city.
- For families with young children at home: God, help mothers and fathers to partner together creatively for the care and flourishing of their children. For single mothers and fathers, grow their networks of support.

卫理公会以萨迦守望者 16-22/04/2020

四月第三个星期的祷告事项

1. 家庭:

- A) 我们感恩, 尽管 MCO 已被延长, 但政府仍在分阶段开放业务和活动。祈祷当朋友和家人开始外出工作时, 他们将采取必要的预防措施。祈求上帝保护所有外出谋生的人们。
- B) 为家庭祈祷, 让他们继续耐心等待行动管制结束, 并服从于保持社会距离。也为家庭祈祷, 继续与神同工。
- C) 为在前线工作的人们及其家人的安全代祷, 愿他们也可以有休息, 敬拜和建立家庭的时间。

2. 教会:

- A) 让我们为在大斋期与圣周期间的祈祷和禁食的时间感谢上帝。当我们继续在行动管制时期继续禁食并为我们的世界, 我们的教会, 我们的家人和自己祈祷。
- B) 为自己的教会社区祈祷, 使我们继续对邻居的需求保持敏感, 特别是那些生病, 贫穷, 孤独和有需要的人。祈求上帝赐给我们力量和勇气, 迈出并满足这些需求。
- C) 马来西亚疫情仍在持续爆发中, 求神怜悯医治这地, 并且自己也立定心志, 以禁食祷告来祈求。

3. 国家:

- A) *为我们的前线祈祷:
 - 感谢 65 位退休医生和 1000 多名退休护士参与马来西亚各地的治疗服务。
 - 祈求上帝感动更多人为我们的前卫继续服役和流行病蔓延提供足够的 PPE (个人防护设备)。
 - 向神求神迹奇妙的医治, 以便鼓励这些医疗保健专业人员。
 - 求上帝赐给他们平安, 智慧和力量, 来履行职务并保护他们不受感染。
 - 为他们的家庭祈祷, 并求上帝提供他们的日常需要
- B) 祈求上帝赐下智慧给 MCO 执法人员 (警察, 军队, RELA 和卫生检查员) 来执行行动控制与管制。祈求他们在处理每一个案件和逮捕时将是公平, 明智的。还祈求百姓服从并遵守在此行动控制期间设定的规则。

4. 世界

- A) 愿世界各国, 万民万邦在祷告中得以团结, 并共同努力阻止 COVID-19 病毒的传播。祈求各国共同努力, 努力控制病毒的传播, 并制定疫苗以挽救被感染者的生命。
- B) 为这世上每一个灵魂代求: 愿活在恐惧中的人开始寻找真平安时, 能够遇到主耶稣祷告。
- C) 为有特殊需要的人祷告:
 - 求上帝为那些精神衰弱者, 孤独者, 焦虑和无助的人, 提供一切必要的支持。
 - 为无家可归者和无法在实际执行社会疏远安全距离的人祷告: 求主保护他们免受疾病侵扰, 赐予他们一个安全的居住环境。
 - 为有年幼孩子的家庭祷告: 求上帝帮助父母双方合作, 以照顾和养育子女。为单身母亲和父亲祷告, 愿他们得到需要的支持与资源。

Isakhar Pengawal Methodist 16-22/04/2020

Doa minggu ketiga April

1. Keluarga

- A) Marilah kita berterima kasih kepada Tuhan; walaupun Kawalan Pergerakan telah diperpanjang, Kerajaan telah meluluskan pembukaan secara bertahap sesetengah perniagaan untuk berniaga serta membenarkan pergerakan. Berdoalah agar rakan dan keluarga yang akan keluar untuk bekerja akan mengambil langkah berjaga-jaga. Berdoalah agar Allah melindungi mereka yang telah keluar untuk mencari nafkah bagi keluarga mereka.
- B) Berdoa agar keluarga akan terus bersabar sambil menunggu kawalan pergerakan berakhir, dan taat dalam mengekalkan jarak sosial. Doakan juga agar keluarga terus menggunakan masa dengan produktif sesama keluarga dan bersama Tuhan.

C) Berdoalah untuk mereka yang bekerja di barisan hadapan dan ahli keluarga mereka supaya mereka selamat daripada jangkitan virus, dan mereka juga boleh mempunyai masa istirahat, penyembahan ibadat dan ikatan keluarga.

2. Gereja

A) Berdoalah untuk mereka yang bekerja di barisan hadapan dan ahli keluarga mereka supaya mereka selamat daripada jangkitan virus, dan mereka juga boleh mempunyai masa istirahat, penyembahan ibadat dan ikatan keluarga.

B) Berdoa untuk masyarakat gereja sendiri, supaya kita terus peka terhadap keperluan jiran kita, terutamanya mereka yang sakit, miskin, bersendirian dan mereka yang serba kekurangan. Berdoalah agar Tuhan memberi kita kekuatan dan keberanian untuk melangkah keluar dan memenuhi keperluan tersebut.

C) Berdoa untuk wabak yang berterusan di Malaysia supaya Allah berbelas kasihan dan menyembuhkan negara kita, serta kita jemaat Kristian menetapkan hati untuk berpuasa untuk berdoa .

3. Negara

A) Berdoa untuk petugas barisan hadapan:

- Berterima kasih kepada 65 orang doktor dan lebih 1,000 orang jururawat yang telah bersara yang menyertai usaha merawat pesakit di seluruh negara
- Berdoa agar Tuhan menyediakan PPE (Alat Perlindungan Diri) yang cukup untuk mereka yang berkhidmat selama tempoh pandemic ini.
- Mintalah Tuhan untuk penyembuhan yang ajaib supaya profesional penjagaan kesihatan ini dapat digalakkan dan bersukacita.
- Mintalah Tuhan untuk memberi mereka keamanan, kebijaksanaan, dan kekuatan, dan untuk mengurus mereka untuk pekerjaan mereka dan untuk melindungi mereka dari jangkitan.
- Berdoalah untuk perlindungan untuk keluarga mereka, dan agar Tuhan memenuhi keperluan harian mereka

B) Berdoa agar Tuhan memberi kebijaksanaan kepada pemimpin kita, dan kepada penguatkuasa MCO (Polis, tentera, RELA, dan Inspektor Kesihatan) ketika mereka mengendalikan penguatkuasaan pengawalan gerakan. Berdoalah agar mereka menjalankan tugas dengan adil, dan bijaksana didalam setiap kes dan penangkapan. Berdoa juga agar rakyat bersabar dan patuh dengan peraturan yang telah ditetapkan pada masa kawalan pergerakan ini.

4. Dunia

A) Berdoa agar semua bangsa, kaum dan masyarakat akan berdoa bersama-sama, dan bersatu dalam usaha kami untuk menghentikan penyebaran virus COVID-19. Berdoalah agar negara-negara akan bekerjasama dan berusaha untuk mengawal pandemik dan merangkakan vaksin untuk menyelamatkan nyawa mereka yang telah dijangkiti.

B) Berdoa untuk setiap jiwa di dunia ini: Semoga mereka yang hidup dalam ketakutan mula mencari kedamaian sejati iaitu bertemu dengan Tuhan Yesus .

C) Berdoalah untuk orang yang mempunyai keperluan khas:

- Bagi mereka yang menghadapi masalah kesihatan mental yang merasa terpencil, cemas, dan tidak berdaya: Tuhan, berikan mereka setiap sokongan yang diperlukan.
- Bagi mereka yang tiada tempat tinggal, dan yang tidak dapat mempraktikkan protokol jarak sosial dalam sistem perlindungan: Lindungi mereka dari penyakit, dan sediakan tempat perlindungan pengasingan di setiap kota.
- Untuk keluarga yang mempunyai anak kecil di rumah: Tuhan, bantu ibu dan bapa untuk bekerjasama secara kreatif untuk menjaga dan mengembangkan anak-anak mereka. Untuk ibu dan bapa tunggal, mengembangkan rangkaian sokongan mereka.